
Referat til afdelingsbestyrelsesmøde i afdeling 06. 

Møde i afdelingsbestyrelsen onsdag d. 2. oktober 2019, kl. 17.00. 
Bestyrelseslokalet Parkvej 25 kælderen.  
 

Deltagere: Jane Jakobsen, Holger Veje Videsen, Karin Mortensen, Louise 
Svenningsen, Jens Schmidt, Inger Storm  
Østerbo: Jesper Magnussen, Pia Lyngdrup Nedergaard  
   
1. Godkendelse af referat fra 

sidste møde og dagsorden. 

 

Godkendt. 

2. Møde om klimakorridoren 

med Pia: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Møde vedr. byggesagen og 

aftaler angående informa-

tion. (Tag, vinduer, LAR of-

fentlig del og egen separe-

ring) 

Den offentlige klimakorridor som skal udføres gennem 2 af afde-

lingens 6 gårdrum har Pia tilbudt at, komme forbi og har på mø-

det gennemgået det arbejde der kommer til at ske i vores 

gårdrum og hvad planen er efterfølgende med vores eget 

klima/kloak-projekt. 

 

Pia har orienteret om hvordan klima-renderne og de permanente 

’vandsøer’ kommer til at forløbe ad Grøn kile. Man laver områ-

det ved grøn kile fra et fladt område, til et kuperet område med 

regnvandsrander. 6.1 og 6.4 er de blokke hvor der kommer til at, 

ske arbejde fra først i november måned og forventes at være slut 

marts/april måned med alle gårdrum hvor der skal arbejdes. An-

dre blokke bliver informeret senere, når det skal ske hos dem. 

 

Under arbejdet af etablering af renderne, er der nogle træer 

der vil blive ryddet, legepladser og grillpladser er vi nødsa-

get til at, flytte andre steder hen, da renderne kommer til at 

skal være, hvor træer, legepladser og grillpladser er nu. Men 

det kommer til at være nye steder efter arbejdet er færdig-

gjort. 

 

Beplantningen af grøn kile, er det påtænkt at der skal være 

en ’vild beplantning’ med forskellige blomster og græsser, 

så der ikke skal bruges for mange penge på vedligehold og 

for at give det hele et spil.  

 

ØsterBo er ved at køre en udbudsrunde til vores eget klima-

projekt med b.la render fra tagrender, der kommer mere 

info når de tilbud er på plads. 

  

ØsterBo har sendt varslinger ud til alle beboer i afdeling 6 (og af-

deling 11) på klimakorridoren med besked om at arbejdet starter 

op i november måned (og kommer til at løbe frem til ca. 

marts/april 2020). Det første der kommer til at ske, er at lege-

pladser og grillpladser nedtages og opmagasineres.  

  

Følgende er kommet fra Jesper Magnussen, Østerbo: 

Vinduer er vi i gang med og det går ret godt, håndværkerne 
forventer at gøre 1 lejlighed færdig samme dag. Dog med 
forbehold! For hvis de kan nå mere, arbejder de på næste 



  Side 2 

Status og tidsplan 

Referat af dette ved Jesper 

lejlighed. 2 lags lydglas sættes i alle lejligheder. Man mod-
tager et brev 5 hverdage før af håndværkerne, at de kom-
mer på x dato. 
Greb til altandøren bliver eftermonteret på de vinduer der 
er produceret og sat i. 
 
Taget: 
Når blokken ved 6. er færdig med at få lagt tag, så er vi 
halvvejs igennem tagprojektet. 
Jens Schmidt har været på taget med Jesper for at se arbej-
det og bestyrelsen har modtaget billeder af turen. Arbejdet 
ser rigtig godt ud! Vi satser på at afslutte tagarbejdet de-
cember 2020. 
 

3. Orientering 

- Udskiftning af 

vinduer  

 

- ØsterBO repræ-

sentantskabskon-

ference 

 

- Jan Bennedbæk 

udtrådt af besty-

relsen og Holger 

Veje Videsen ind-

træder i stedet 

for. Inger Storm er 

nu 1. suppleant 

 

 

 

Info fra Jesper Magnussen d. 30/8: 
Vi har været nødsaget til at ”springe” videre til 6.7 for ikke 
at komme i karambolage med det kommende kloaksane-
ringsprojekt. 
Der er taget højde for at der ikke er boliger i blok 6,7 som 
mangler færdiggørelse omkring vinduer i julen og nytåret. 
Så folk kan fejre jul uden nævneværdigt byggerod inde i bo-
ligerne.   
  
Rækkefølgen på varslede blokke er: 
Blok 6,2 - Parkvej 2-8: 16. september til 1. november 
Blok 6,1 – Valløesgade 16-24: 1. november til medio de-
cember 
Blok 6,7 – Parkvej 27-37: 1. december til 31. januar. 
 
ØsterBO holder repræsentantskabskonference d. 2/11. 
 

4. Klager Ingen modtaget. 

5.  Orientering flytninger. 

 

5 ind og udflytninger. 

 

 

6. Driften afd. 6. 

- Midlertidige p-

pladser grundet 

byggeprojekter 

mm. 

 

- Regnskabsaf-

slutning og bud-

getlægning for 

20/21 

Man har været i gang med at kigge på hvor der kan laves 
midlertidige p-pladser, så byggeprojekterne generer mindst 
muligt. Men omkostningerne er simpelthen for høje, så det 
bliver ikke aktuelt som det ser ud nu. 
 
Afdelingsbestyrelsen modtager senest d. 17/11 budgetfor-
slag og regnskabsudkast og dette skal være drøftet og god-
kendt af bestyrelsen senest d. 13/12. 
 
Parkvej 49 i enden er der et hjørnerum, hvor folk efterlader 
affald selvom der står at man ikke må stille affald der – vi 
ønsker at få det skrevet på engelsk også. 
Den første kælderskakt ligger der rigtig mange cigaretskod-
der og det ser ikke pænt ud. 
 

 



  Side 3 

Vær opmærksom på at der er blevet sendt påmindelse ud 
om at det nu er tid til cykeloprydning rundt omkring i afd. 6, 
både udenfor og i kælderrum. Beboer skal senest have sat 
strips på deres cykler de ønsker at beholde d. 6/11. 
 

7. Dato og tid for næste afd. 

Best. Møde 

Budgetmøde ved Jesper Christensen d. 21/11 kl. 16. 

8. Eventuelt Der er stadig for mange beboer der ikke respektere ens-
retningen. Beboer har selv ringet efter en patruljevogn og 
der er flere der har fået bøder. Husk ensretningen af 
Østerled og Parkvej: Det koster 2000 kr. i bøde og klip i 
kørekortet at blive taget. 
 

   

    

   

 


